
 

 

 

 

 

Fråga till socialnämndens ordförande Patrik Karlsson 
 

 

Bristen på äldreboendeplatser hur tänker ni lösa detta? 

 
 
 

 
 
Lars-Erik Olsson (S) 
Ledamot Kommunfullmäktige 
 

 

 

 


